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Årsmøte 

Rennebu Arbeiderparti 

Tirsdag 18.februar 2020 
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Sakliste 

 

Sodd og utdeling av utmerkelser. 

1. Åpning ved leder Inger Helene Havdal 

2. Innledning ved Sigbjørn Johnsen 

3. Debatt på innledning 

4. Godkjenning av innkalling og sakliste 

5. Valg av møteleder og sekretær 

6. Valg av to personer til å underskrive protokollen 

7. Innkomne saker 

8. Årsmeldinger 

a. Styre 

b. Valgkamputvalget 

c. Kommunestyregruppa 

9. Regnskap 

10. Budsjett 

11. Valg 
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Innkomne saker 

 

Eget vedlegg 

 

Årsmelding Rennebu Arbeiderparti 2018 

Årsmøte 2019 ble avholdt 7.februar 2019, Kroken bakeri på Innset. 

Styret 

Leder: Inger Helene Havdal 
Nestleder: Egil Berntsen 
Sekretær og kvinnekontakt: Ingvild Oksvold 
Kasserer: Frode Sæter 
Studieleder: Gunda Aasenhus Kosberg 
 

Medlemsmøter 

26. mars – arbeid i grupper med valgprogram for 2019-2023 
4. juni - trasèvalg/påkobling E6 og vindmøller. Innledning ved Tormod Eggan. 
14. august – Skogdag: bedriftsbesøk, besøk av Stig Klomsten, påfølgende medlemsmøte. 
26. august – trasèvalg påkobling E6. 
12. september – hastemøte hvor vi orienterte om forhandlingene etter valget. 
18. november – hvordan få gjennomslag for våre saker. Fra program til budsjett. 
27. november – fellesmøte med Oppdal AP. Trond Giske besøkte oss, og vi diskuterte 
debattnotatet til Trøndelag AP. 
12. desember – budsjettmøte og Voll Flerbrukshus 
 

Styremøter 

11. mars – valgkamp 
14. mai – valgkampplan, leserinnlegg, møte med innvandrere. 
25. juni – satte ned forhanlingsutvalg, og tema var valgkamp. 
17. oktober – evaluering valgkamp, årsmøte, medlemsmøter 
27. november – fellesmøte med Oppdal AP. AUF og samarbeid med fagforeningene. 

Det har vært avholdt to rep.skap. Ett i juni hvor Inger Helene deltok, hvor vi vedtok flere 
manifester, og ett i oktober hvor Ola deltok. 
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Facebook 
Vi har i dag totalt 704 som følger sida vår på facebook. Vi har 130 nye følgere i løpet av 2019. 
I 2019 ble det lagt ut 166 oppdateringer/delinger på sida. 

Oppsummering av året 

Partileder Jonas Gahr Støre var på besøk den 17. januar. 
Rennebu arbeiderparti avholdt årsmøte den 7. februar på Innset. 
Det ble avholdt møte for listekandidater den 17. februar. 
Medlemsmøte den 30. april, partiet arrangerte 1. mai-feiring på Berkåk. 
1. juni var det valgkampåpning hos ordfører Ola Øie. 4. juni hadde partiet vindmøllemøte. 
Vi hadde skogdag 14. august med besøk av fylkestingspolitiker Stig Klomsten. 
Tirsdag 20. august pakket og kjørte vi ut valgkampmateriell, under valgkamp sto vi på stand, 
dro på husbesøk og profilerte oss så godt som mulig. 
Gamle kommunestyrerepresentanter ble takket av den 26. august. 
Partisekretær Kjersti Stenseng kom på besøk 6. september. 
Vi arrangerte valgvake på bygdapubben kvelden på valgdagen, dagen etter ble vårt 
forhandlingsutvalg satt til arbeid. 
Styremøte 17. oktober, medlemsmøte 18. november. Felles styremøte på Oppdal 27. 
november med Trond Giske med organisasjonsarbeid som tema. 
Medlemsmøte med budsjett som tema og juleavslutning den 12 desember. 

Året har hovedsakelig bestått av arbeid med valgkamp, men også organisatorisk arbeid. 

 

 Kommune- og fylkestingsvalget 2019 

Valgkamputvalget 

Valgkamputvalget har bestått av: 

Grethe Gunnes, leder, Harald Holm og Marit Bjerkås 

Programkomiteen har bestått av: 

Grethe Gunnes, leder, Ola Øie, Marit Bjerkås og Frode Sæter 

Forhandlingsutvalget har bestått av: 

Inger Helene Havdal, Ola Øie og Marit Bjerkås 

Programkomiteen gjorde en grundig jobb og staket ut Rennebu Arbeiderpartis visjon «Fornybar og 

attraktiv på barnas premiss». Medlemmene gav sin tilslutning til programmet og lista med 19 

kandidater. Om lista er det verd å nevne at den hadde en kvinneandel på 53 % og en snittalder på 46 

år. I tillegg til kommunevalget hadde vi også Marit Bjerkås på fylkestingslista. 

 

Vi planla og gjennomførte: 

5 store runder med husbesøk rundt omkring på Berkåk. 

1 Kick-off for den lange valgkampen 1.juni med skogdag på Langklopp. 100 dager igjen til valget. 
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10 valgstands rundt omkring ved alle butikker i Rennebu. 

1 pendleraksjon på Berkåk stasjon 

1 morgenaksjon ved bussholdeplassene på Berkåk 

1 besøk hos Rennebu frivilligsentral 

2 marka-aksjoner, en på Buvatnet med fokus på barna og en i Jøldalen. 

92 Facebookposter fra 1.juni og frem til dagen før valget.  

11 leserinnlegg i lokalavisene. 

53 personer har vært engasjert i all valgkampaktiviteten. 

2 ordførerkandidatdebatter 

Ukjent antall medieoppslag på ulike saker. 

Valgkampfinale på Øvre Halland. 

Valgvake på Bygdapøbben. 

Denne valgkampen viste oss kraften i medlemsmassen vår. Enormt mange har deltatt og bidratt for 

Arbeiderpartiet i valgkampen i Rennebu. Det gir resultater! 

Vi gjør historiens beste valg for Rennebu Arbeiderparti med et resultat på 42 % og det med en 

valgoppslutning på hele 71,2 %! 

Med det kom vi inn med 9 av 21 kommunestyrerepresentanter!  

Forhandlingene startet raskt etter at valgresultatet var klart og 12.september inviterte 

flertallskoalisjonen til pressekonferanse og presenterte en videreføring av samarbeidet med Høyre 

og Venstre der Arbeiderpartiet har ordfører, varaordfører og hovedutvalgsleder for helse, omsorg og 

oppvekst.  

Marit Bjerkås ble valgt inn som fylkestingsrepresentant og har plass i hovedutvalg for næring i 

Trøndelag Fylkeskommune. 

 

Årsmelding kommunestyregruppa 2019 

For perioden januar-september 2019, har det vært avholdt 6 gruppemøter. Disse i forkant av 
kommunestyremøtene. 

Gruppa har, fram til konstituering av nytt kommunestyre i oktober, bestått av: 

Ola Øie, ordfører 
Marit Bjerkås, varaordfører og nestleder HOO 
Arve Withbro, medlem MTL 
Grete Heidi Rønning, medlem MTL og trafikksikkerhetsutvalget 
Grethe Gunnes, medlem HOO 
Narinder Singh, vara MTL 
Kari Aftreth, vara HOO 
Unni Smestu, gruppeleder, medlem HOO 

Etter kommunevalget i oktober har gruppa blitt forsterket med en representant, fra 8 til 9 
representanter i kommunestyret. Fra oktober til desember har vi hatt 3 gruppemøter. 
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Ny kommunestyregruppe fra konstituering 3.oktober har bestått av: 

Ola Øie , ordfører 
Marit Bjerkås, varaordfører og medlem av formannskap 
Grethe Gunnes, leder HOO og rusmiddelutvalget, i tillegg til gruppeleder 
Ida Martine Schei, medlem HOO, vara rusmiddelutvalget 
Frode Sæter, nestleder HSD 
Egil Berntsen, vara HSD og vara Ungdomsråd 
Frode Havdal, vara HOO 
Kari Aftret, medlem HSD, leder i rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
Malin Paulsen, vara HOO, medlem i Ungdomsrådet og trafikksikkerhetsutvalg 

På gruppemøtene både før og etter nytt konstituert kommunestyre har 
kommunestyrerepresentantene med varamedlemmer og samarbeidspartiene Høyre og Venstre 
deltatt. Styrelederen vår Inger Helene har også deltatt på noen av møtene 

Det har vært avholdt 10 kommunestyremøter i 2019 hvor det ble behandlet 67 saker, formannskapet 
har hatt 13 møter og behandlet 76 saker, HOO 8 møter og hatt 23 saker til behandling, og MTL/HSD 
har gjennomført 12 møter hvor det til sammen ble behandlet 48 saker. I tillegg til alle disse 
behandlingene har det også vært mange informasjon- og drøftingssaker i de ulike rådene og 
utvalgene. 

Større saker gruppa har jobbet med har vært 

-  E6; reguleringsplan/utbyggingsplaner 
- Flerbrukshuset på Voll; riving, og avklaring av eierforholdet av huset, der det er vedtatt 
overdragelse 
- Områdeplan for Berkåk sentrum har vært diskutert, bla i forhold til hvor fylkesveien skulle gå; 
nordre eller søndre alternativ 
- Kommunestyret vedtok nordre alternativ for fylkesveg 700 gjennom Berkåk 

· Organisasjonsutviklingsprosjektet (OU prosjektet), som har gått ut på att hele organisasjonen 
Rennebu kommune har blitt gått igjennom,ble gjennomført i 2019 etter vårt budsjettforslag fra 2018. 
Dette har også bidratt til gjennomgang av den politiske organiseringa, der det i budsjetter for 2019 
ble vedtatt å spare 300.000 kr på den politiske organiseringa. Her tok AP ledelsen i utvalget som 
skulle se på dette arbeidet, og det ble vedtatt endringer på strukturen slik at vi nådde innsparinga. 
Endringa dreier seg i hovedsak om antall hovedutvalgsmedlemmer fra 7 til 5 i hvert utvalg samt 
begrensning på inntil 8 dagmøter i hovedutvalg og 12 dagmøter i formannskap. Ekstraordinære 
møter avholdes på kveldstid. 

· Grensejusteringssaken var det ingen avklaring på i første halvår 2019, dette lå som et 
«spenningsmoment» over oss fram til det ble avklart høsten -19. Det ble som kjent ingen 
grensejustering. 

· Vindkraft ble også et tema i 2019. Vi ønsket at områdene Iglfjell og Ramsfjell ble holdt utenfor 
videre planlegging av vindkraftutbyggingen. 

· Ny brannstasjon skal bygges. Kommunestyret har vedtatt at denne skal bygges på Sandetomta i 
sentrum. 

· Budsjett og økonomiplan er vedtatt og nytt helsesenter vil bli en realitet med byggestart i 2020. 
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I tillegg har vi fått gjennomslag for mye av vår vedtatte politikk gjennom budsjett og økonomiplan, 
der vi fikk igjennom alle våre forslag som var følgende: 

Rennebu Folkebibliotek 
Rennebu folkebibliotek har lavere besøkstall enn de andre kommunene i kommunegruppa. I dag er 
store ressurser i biblioteket knyttet opp til skolebibliotektjenesten. Biblioteket har et stort 
samfunnsoppdrag og skal være en viktig arena for hele Rennebu. Dagens ressurssituasjon er knapp 
og det er ønskelig å se på mulighetene for økte åpningstider med mer kvelds- og eller lørdagsåpent. 
Kommunedirektøren bes legges frem en egen sak til politisk behandling der merkostnadene ved 
lørdagsåpent bibliotek synliggjøres og en vurdering rundt utvidet åpningstid. 

Træthaugveien 
Træthaugveien er driftsveg til grenda Nordskogen nord i kommunen. Veien er i dag driftet av 
innbyggerne i denne delen av kommunen. Veien har også fungert som omkjøringsvei og 
beredskapsvei og er således en meget viktig veg med tanke sikkerhet. Træthaugveien SA har over år 
mottatt driftstilskudd på veien. I forbindelse med bygging av ny E6 vil vegen bli oppgradert. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren forberede sak om en kommunal overtakelse i løpet av 
planperioden 2020 – 2023. 

Heltidskultur i Rennebu kommune 
Rennebu kommune er en av de kommunen i landet med høyest andel kvinner i deltidsstillinger. 
Spesielt finner vi en stor andel deltidsstillinger i helsesektoren. Deltidsstillinger gir utfordringer for 
den ansatte som er avhengig av ei lønn å leve av, men også for de som mottar tjenester og kanskje 
opplever å måtte forholde seg til en lang rekke ulike ansatte i løpet av ei uke. Gjennom ei satsing på 
heltidskultur vil det skape trygghet for den enkelte, styrke kvaliteten i tjenesten og det vil kunne 
påvirke arbeidsmiljøet positivt. Kommunestyret ber om at det legges frem en sak til politisk 
behandling som viser andelen ansatte i deltidsstillinger i Rennebu, andelen ufrivillig deltid og forslag 
til tiltak for å fremme en heltidskultur i kommunen. Det forutsettes at tillitsvalgte er involvert i 
prosessene. 

Unge uføre 
Andel unge uføre er økende i hele landet, noe vi også ser her i Rennebu. Vi har et ansvar for å sørge 
for at kommunen har ressurser for å ivareta denne gruppen med de tilbud og den kompetansen som 
kreves. Med mål om en verdig og meningsfull hverdag for alle bes kommunedirektøren presentere 
hvilke tilbud som finnes for unge uføre i Rennebu, hvordan behovet er for nye tiltak, status på 
ressurstilgangen for å gi den enkelte et tilpasset tjenestetilbud. 

Rennebuhallen som konsertarena 
Det settes av kr. 100.000,- til utbedring av brannvarslingsanlegg i Rennebuhallen. Utbedringen skal 
gjøres for at hallen skal kunne være en god konsertarena med mulighet for å benytte både scenerøyk 
og flamme-effekter. Tiltaket dekkes inn ved å redusere avsetninger til utviklingsfondet med 
tilsvarende sum. 

Aktivitetspark 
Ferdigstillelse av aktivitetsparken innarbeides i økonomiplanen for perioden 2020 – 2023. Det 
forutsettes da tilstrekkelig ekstern finansiering av denne slik at netto kostnad for kommunen blir 0. 
Dersom det senere viser seg at finansieringen ikke blir tilstrekkelig, legges det frem egen sak om 
dette for politisk vurdering. Eventuelle økte driftsutgifter som følge av etablering av parken må 
beregnes og søkes innarbeidet ved seinere rullering av økonomiplanen. 
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I vår første kommunestyreperioden med ordføreren i førersetet kan vi godt avslutt med å slå oss selv 
på brystet. Rennebu har fra 2017 – 2019 klatret 102 plasser på kommunebarometeret. Og 
Rennebuskolen alene har klatret 262 plasser. 

Etter valget fikk vi ny tillit hos folket, som resulterte i at vi fortsatt sitter ved roret i kommunestyret. 
Dette betyr at vi selvsagt skal fortsette det arbeidet som vi de siste årene har startet på. 

Unni Smestu og Grethe Gunnes 

- Gruppeledere - 
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Regnskap 2019 
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Budsjett 2020 

 

Forslag til budsjett 2020 
 Inntekter  Utgifter 
Medlemskontigent 10.500   

Tilskudd Fylkesmannen 7.500   
1.mai-merker 1.500  950 
1.mai-arr   1.500 

Andre utgifter   1.000 
Representasjon   5.000 
Æresbevisninger   2.000 
Årsmøte 1.500  5.000 

Gaver/blomster   2.500 
1.mai-støtte 5.000   
Møteutgifter   4.500 
Renteinntekter 80   

Gebyr/Porto   550 
Styrehonorar   4.000 
Lokalleie   4.000 

Lagerleie   1.000 
Kommunalt tilskudd 13.800   
Overskudd   7.880 

 

SUM: 39.880  39.880 

 

 

Valg 

Eget vedlegg 


